
 

Amendement m.b.t. Brief wensen en bedenkingen Gebiedsprogramma 1.0 

       Provinciale Staten, in vergadering bijeen op 17 november 2023, 

 

De ondergetekende(n) stelt / stellen het volgende amendement voor: 

Aan de wensen en bedenkingen onder de kop 'algemeen' toe te voegen; “PS wensen dat GS 

onderzoeken hoe het beste kan worden omgegaan met stikstofruimte die op basis van een 

zogenoemde slapende vergunning wordt ingebracht in de stikstofbank.”. 

 

 

Toelichting: 

De afgelopen jaren is er aandacht geweest voor de komst van een nieuwe intensieve 
veehouderij in Zeeland op een plek waar voorheen geen dieren meer werden gehouden. 
De nieuwbouw van deze intensieve veehouderij voldeed aan geldige ruimtelijke plannen 
en heeft alle stappen gezet die nodig zijn om duizenden varkens te houden. De reden dat 
deze stallen er konden komen, was omdat deze op een zogeheten ‘slapende vergunning’ 
werd gebouwd. Ook in andere sectoren bestaan slapende vergunningen, bijvoorbeeld 
vergunningen die meer dan 10 jaar geleden zijn afgegeven voor de bouw van een hotel of 
evenemententerrein. Momenteel zijn er op meerdere locaties in de provincie voorbeelden 
van hernieuwd gebruik van oude vergunningen, in één geval gaat het om een vergunning 
die 19 jaar niet is gebruikt. 
Slapende vergunningen zijn locaties waarop een mogelijkheid voor een vergunde activiteit 
bestaat, maar geen gebruik van wordt gemaakt. Dus er mag een intensieve 
veehouderij/hotel staan, maar in de praktijk staan er geen dieren of hotel. Wij maken ons 
zorgen over de mogelijkheid dat er nog veel locaties in Zeeland zijn waar een slapende 
vergunning bestaat. Dat zou desastreuze gevolgen kunnen hebben voor onze 
stikstofdoelen, natuurherstel en vergunningverlening. Vandaar de vraag aan GS hoe hier 
het beste mee om kan worden gegaan. 
 
 
D66 Zeeland 
Wouter Versluijs 

A5


